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DPr-BRM-II.0012.17.7.2024 

Protokół Nr 5/IX/2024 

posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 18 września 2024 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   -  5 radnych 

obecnych   -  5 radnych 

nieobecnych   -  0 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodnicząca Komisji Statutowej p. Ewa Bujnowicz - Zelt. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 4/VIII/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

statutu Domowi Dziecka Nr 1 w Łodzi – druk nr 216/2024. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

jednostek budżetowych o nazwach Dom Dziecka Nr 11 w Łodzi oraz Dom 

Dziecka Nr 12 w Łodzi i nadania statutów jednostkom – druk nr 217/2024. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodnicząca Komisji powitała radnych, zaproszonych gości i po stwierdzeniu 

quorum (na podstawie listy obecności) otworzyła posiedzenie Komisji. 

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 



2 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja przyjęła porządek przez aklamację. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 4/VIII/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt poinformowała, że protokół 

został przesłany drogą elektroniczną. Zapytał, czy radni zgłaszają uwagi do jego 

zapisu? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja przyjęła protokół nr 4/VIII/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. przez aklamację 

 

Ad pkt 3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Domowi Dziecka Nr 1 w Łodzi – druk nr 216/2024. 

Wicedyrektor Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Bartłomiej 

Kowalik przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Faza pytań i dyskusji. 

 

Pytań nie zadano.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt poddała po głosowanie 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

statutu Domowi Dziecka Nr 1 w Łodzi – druk nr 216/2024. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Dziecka Nr 1 w Łodzi – druk nr 

216/2024. 

 

Ad pkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia jednostek budżetowych o nazwach Dom Dziecka Nr 11 w Łodzi oraz 

Dom Dziecka Nr 12 w Łodzi i nadania statutów jednostkom – druk nr 217/2024. 

Wicedyrektor Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Bartłomiej 

Kowalik przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Faza pytań i dyskusji. 

 

Radny p. Tomasz Kacprzak: „ile w Łodzi mamy domów dziecka?”. 

Wicedyrektor CAPZ p. Bartłomiej Kowalik: „Centrum zarządza piętnastoma 

domami dziecka. To są domy typu socjalizacyjnego. Mamy również domy dziecka 

typu interwencyjnego jak pogotowia, jest ich cztery i są bardzo przeludnione. Mamy 

w Łodzi też trzy domy dziecka gdzie są małe dzieci, które powinny być umieszczane 

w pieczy zastępczej. Niestety brakuje rodzin, które podjęły by się pieczy zastępczej.”. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt: „a co to znaczy, że dom 

interwencyjne są przeludnione?”. 

Wicedyrektor CAPZ p. Bartłomiej Kowalik: „zgodnie z ustawą, ustawodawca 

przewidział, że ma to być czternastoosobowy dom dziecka. Od wielu lat wiemy, że to 

było około 30 dzieci w takiej placówce, np. na ul. Krokusowej. Na ten moment mamy 

informację, że było tam 72 osoby. Jest też kilka osób (obcokrajowcy), którzy są 24 

godziny i znikają. Realnie jest około 60 dzieci.”. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt: „a maksymalnie ile dzieci tam 

można przyjmować?”. 

Wicedyrektor CAPZ p. Bartłomiej Kowalik: „maksymalnie 14.” 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt: „a mamy w systemie ponad 70, 

coś z tym trzeba zrobić.”. 

Wicedyrektor CAPZ p. Bartłomiej Kowalik: „pozostałe są już mniejsze, około 30 

osobowe.”. 

 

Innych pytań nie zadano i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Komisji poddał po głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostek budżetowych  

o nazwach Dom Dziecka Nr 11 w Łodzi oraz Dom Dziecka Nr 12 w Łodzi i nadania 

statutów jednostkom – druk nr 217/2024. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie utworzenia jednostek budżetowych o nazwach Dom Dziecka  

Nr 11 w Łodzi oraz Dom Dziecka Nr 12 w Łodzi i nadania statutów jednostkom – 

druk nr 217/2024. 



4 

 

 

Ad pkt 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Robert Pawlak: „myślę, że po otrzymaniu tej 

informacji na temat liczby dzieci w domach dziecka Komisja Statutowa powinna 

zwrócić się do Doraźnej Komisji ds. Rodziny, Dzieci i Młodzieży, aby mocno się temu 

problemowi przyjrzała, że apelujemy o interwencję i pilne zajęcie się tematem.”. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Bujnowicz – Zelt: „przyjrzymy się tematowi i na 

pewno pojedziemy. Ja jestem wiceprzewodniczącą Doraźnej Komisji ds. Rodziny, 

Dzieci i Młodzieży i na pewno będziemy kontaktować się z panem dyrektorem, aby 

pojechać, przyjrzeć się tematowi. Bo o ile lokale są to największy problem zapewne 

jest z opieką, bo brakuje takich osób.”. 

 

Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w obradach i zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

 

Protokół sporządziła                                               Komisja przyjęła protokół 

Anna Czyżykowska                 Ewa Bujnowicz - Zelt   

 

 Sekretarz Komisji                         Przewodnicząca Komisji 


